



謹訂於二〇〇〇年九月二十一日(星期四) 下午六時在香港藝術館舉行

蜕變突破:華人新藝術

預展開幕典禮 藝術家谷文達先生同場進行一項表演藝術助慶

> 恭候 光臨

亞洲協會敬約

時間:下午六時至七時三十分

地點:九龍尖沙咀梳士巴利道十號

如能出席請覆示 傳真:(852)28775343 展覽日期至 二〇〇〇年十一月八日



亞洲協會香港分會主辦 亞洲協會及舊金山現代美術館籌劃

香港展覽及有關活動由 摩根士丹利添惠、香港藝術館及王梁潔華藝術基金會贊助

MORGAN STANLEY DEAN WITTER



The Asia Society

requests the pleasure of your company at the opening reception and preview of the exhibition

Inside Out: New Chinese Art

Thursday, September 21, 2000
6:00 p.m. to 7:30 p.m.
The Hong Kong Museum of Art
10 Salisbury Road, Tsimshatsui, Hong Kong

The presentation of a new performance work by the artist Gu Wenda will take place during the opening.

R.S.V.P. (acceptances only)

Fax: (852) 28775343

The exhibition continues through November 8, 2000



Presented by the Asia Society Hong Kong Center Organized by the Asia Society and the San Francisco Museum of Modern Art

The Hong Kong presentation of Inside Out: New Chinese Art and related programs are made possible by Morgan Stanley Dean Witter and the Hong Kong Museum of Art. Additional sponsorship is provided by the Annie Wong Art Foundation.

MORGAN STANLEY DEAN WITTER

INSIDE OUT: NEW CHINESE ART